



15 November 2019

2019年11月15日

Company Statement on Business Going Forward

关于业务发展的公司声明

JIDA Capital Partners Limited (“**JIDA Capital**”) and its shareholders have reached an agreement that JIDA Capital’s sole business going forward will be managing the completion of CGN Capital Partners Infrastructure Fund III L.P. (“**Fund III**”). Specifically, JIDA Capital will not be launching any new funds.

骥达投资（集团）有限公司（“**骥达投资**”）及其股东已达成协议，骥达投资的唯一业务将为管理深圳中广核三期产业投资基金（有限合伙）（“**三期基金**”）。具体来说，骥达投资将不会启动任何新基金。

JIDA Capital, its shareholders and its management team have agreed that the management team will focus on managing and exiting the Fund III portfolio. Meanwhile, the management team will be permitted to pursue other business opportunities independent from JIDA Capital and its shareholders. JIDA Capital, its shareholders and the management team remain fully committed to delivering a successful exit for the Fund III investors.

骥达投资，其股东及其管理团队一致同意在管理团队保证有效管理和成功退出三期基金投资组合的前提下，允许管理团队寻求独立于骥达投资及其股东以外的其他发展机会。为免疑义，骥达投资，其股东和管理团队仍将全力以赴促使三期基金的成功退出。

About JIDA Capital

关于骥达投资

JIDA Capital (www.jidacapital.com) is a boutique investment management and advisory firm focusing on energy and infrastructure related investments. JIDA Capital is owned by its management team and specialist infrastructure investment manager H.R.L. Morrison & Co (www.hrlmorrison.com).

骥达投资（www.jidacapital.com）是一家专注于能源和基础设施相关投资的精品股权投资管理和咨询公司。骥达投资股东为其管理团队和大洋洲专业基础设施投资经理莫里森公司（www.hrlmorrison.com）。

For further information, please contact: Elton Cheung, Managing Partner, elton.cheung@jidacapital.com

如需了解更多信息，请联系：张文础，总经理，elton.cheung@jidacapital.com